

Date: 28/10/2025

Mr. Hamed Ahmad Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, United Arab Emirates

التاريخ: 2025/10/28

السيد / حامد أحمد علي
المحترم،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي، الإمارات العربية المتحدة

H.E. Waleed Saeed Al Awadhi
Chief Executive Officer
Securities and Commodities Authority ("SCA")
Abu Dhabi- United Arab Emirates

سعادة وليد سعيد العوضي
الرئيس التنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Capital Increase Activation for Gulf
Navigation Holding PJSC (the "Company")**

**الموضوع: تفعيل زيادة رأس مال شركة الخليج للملاحة
القابضة ش.م.ع ("الشركة")**

Reference to the resolutions of the Company's General Assembly Meeting held on 13 March 2025, which included shareholders' approval on Capital Increase by way of issuance of mandatory convertible bonds in the amount of AED 500,000,000 at a price of AED 1.10 per bond to be converted into shares within a period not exceeding three (3) months from its issuance, to be allocated exclusively to the current shareholders, with major shareholders committing not to subscribe in such bonds except for whatever remains of these bonds not subscribed for by minor investors during the last two (2) days of the subscription period.

بالإشارة إلى قرارات اجتماع الجمعية العمومية للشركة المنعقد بتاريخ 13 مارس 2025 والتي تضمنت موافقة المساهمين على زيادة رأس مال الشركة من خلال إصدار عدد من السندات إلزامية التحويل بقيمة 500 مليون درهم إماراتي بسعر (1,10) درهم إماراتي لكل سند على أن يتم تحويلها إلى أسهم خلال ثلاثة (3) أشهر كحد أقصى من إصدارها وتخصيص تلك السندات بشكل حصري لمساهمي الشركة الحاليين مع التزام كبار المساهمين بعدم المشاركة بالاككتاب في هذه السندات إلا فيما تبقى من سندات ولم يكتتب به من قبل صغار المساهمين وذلك في آخر يومين (2) من فترة الاككتاب.

We would like to notify the shareholders that the Company is in the process of completing the requirements with SCA to increase the Capital, and will disclose the dates concerning the activation of the capital increase on Dubai Financial Market as soon as the SCA's approval is obtained.

فإننا نود إحاطة السادة المساهمين علماً بأن الشركة في صدد استكمال كافة متطلبات زيادة رأس مال الشركة مع هيئة الأوراق المالية والسلع، وسيتم الإفصاح عن التواريخ المتعلقة بتفعيل الزيادة على سوق دبي المالي فور الحصول على موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول الاحترام والتقدير،،،

Ali Abouda
Chief Finance & Operation Officer

Gulf Navigation Holding PJSC

علي عبودة
رئيس الشؤون المالية والعمليات التنفيذي
الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع